
Točka 4: Organizacija ankete o ishodima učenja i ECTS bodovima 

Predsjednik povjerenstva, doc. dr. sc. Tomislav Rudec obrazložio je članovima Povjerenstva 

kako zbog situacije s koronom navedena anketa neće moći biti obavljena uživo, kako je 

planirano, nego će se u suradnji s prodekanom za nastavu anketa obaviti elektronički, kao i 

ostale ankete. Prijedlog o prijelazu na drugačiji način provođenja ankete jednoglasno je 

usvojen. 

 


